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„Rozmawiamy  niemal  codziennie.  Myślę,  że  już  przekonałem
posłów  Konfederacji  do  wejścia  w  koalicję  z  PiS-em”  –
powiedział w programie „Gość Radia Zet” Przemysław Czarnek. W
rozmowie z Bogdanem Rymanowskim były minister odsłonił kulisy
politycznej kuchni.

Przypomnijmy,  że  w  środowisku  konserwatywno-liberalnym  trwa
dyskusja na temat rzekomego szykowania się Konfederacji do
koalicji z Prawem i Sprawiedliwością. Prezes partii KORWiN
Janusz  Korwin-Mikke  uważa  nawet,  że  „Konfederacja  jest  w
siuchcie  z  PiS-em”.  Wcześniej  w  wywiadzie  dla
„Rzeczpospolitej”  były  poseł  powiedział,  że  według  jego
wiedzy,  wbrew  temu,  co  twierdzili  politycy  tej  partii,
Konfederacja prowadziła przed wyborami rozmowy koalicyjne z
partią Jarosława Kaczyńskiego. „Rozmowy z PiS na pewno trwały,
i  to  do  samych  wyborów  –  nawet  dokładnie  wiem  jakie”  –
powiedział Korwin-Mikke.

Przedstawiciele Konfederacji odżegnują się od koalicji z PiS-
em, a kandydat wybrany Sławomir Mentzen zdradził nawet, że to
Korwin-Mikke  namawiał  go  na  koalicję  z  partią  Jarosława
Kaczyńskiego. „W środku w Konfederacji była tylko jedna osoba,
która mnie namawiała do tego, żeby się dogadać z PiS-em. Tą
osobą był Janusz Korwin-Mikke, w związku z czym kompletnie nie
rozumiem,  co  się  nagle  zmieniło  w  jego  postrzeganiu
rzeczywistości”  –  powiedział  prezes  Nowej  Nadziei.

Słuchacz Dominik zapytał Czarnka o to „jak przekonałby do
wejścia  w  koalicję  posłów  Konfederacji?”,  wskazując  przy
okazji, że obecne sondaże dają większość potencjalnej koalicji
Prawa i Sprawiedliwości oraz Konfederacji. Odpowiedź polityka
PiS-u może zaskakiwać.
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–  Ja  myślę,  że  już  ich  dawno  przekonałem,  ale  to  niech
zostanie między nami – powiedział Czarnek.

– A prowadzi Pan rozmowy z nimi? – dopytywał Rymanowski.

– Niemal codziennie.

– Z kim konkretnie?

– Nie powiem.

Czarnek  uchylał  się,  przy  kolejnych  wymienianych  przez
Rymanowskiego  nazwiskach  liderów  Konfederacji,  jak  Sławomir
Mentzen czy Krzysztof Bosak. Podkreślił jednak, że rozmawiają
niemal codziennie i pozdrowił „przyjaciół z Konfederacji”.

–  Rozmawiacie  na  temat  pogody  czy  na  temat  koalicji?  –
dopytywał Rymanowski.

– My jesteśmy poważnymi ludźmi i jak spotykamy się towarzysko,
to rozmawiamy nawet o rzeczach mniej ważnych, jak pogoda, a
jak spotykamy się w sprawach poważnych, to rozmawiamy tylko o
sprawach poważnych – podkreślił Czarnek.

Odpowiadając  na  pytanie  redaktora,  czy  dotychczasowe
„animozje”  pomiędzy  PiS-em  oraz  Konfederacją  są  do
„wyrugowania”, były minister wskazał, że „koalicja polega na
tym, żeby się różnić”.
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